

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: CAPITAL BANK OF JORDAN Date: 29-04-2024 02:58:49 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك المال الأردني التاريخ: 29-04-2024 02:58:49 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>CAPITAL BANK OF JORDAN announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة بنك المال الأردني عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 29-04-2024</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2024-04-29</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>In Accordance with article 43/D of the Securities Law No. 18 of 2017 and article (8) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standard of 2004, kindly be advised that the Amman Court of Appeal has decided on the date of April 28, 2024, to affirm the judgment of the Court of First Instance, which obliges Capital Bank to pay an amount of 11,351,734 JOD (Eleven million, three hundred fifty-one thousand, seven hundred and thirty-four Jordanian Dinars) to the plaintiff Khaldoon "Mohammad Ihsan" Abdoh Amasheh, along with the legal interest. Capital Bank intends to challenge this decision before the Cassation Court within the legal timeframe, as the bank's legal counsel has indicated that there are several substantial legal points that could support the intended cassation. The origin of this dispute dates back to the year 2007, whereby several lawsuits were filed between the bank and Horizon Group for Development and Investment owned by Nazmi Oji and the plaintiff Khaldoon Amasheh, and several judicial decisions were issued in this dispute, all of which were in favor of the bank and were all upheld by the Cassation Court. The bank, in all cases, believes that this lawsuit will not affect the strength and solidity of its financial position.</p>	<p>عملاً بأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية رقم (18) لسنة 2017 والمادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، نود إعلامكم بأن محكمة استئناف عمان قد قررت بتاريخ 2024/04/28 تأييد حكم محكمة البداية من حيث قضائه بإلزام بنك المال الأردني بأداء مبلغ 11,351,734 دينار (أحد عشر مليوناً وثلاثمائة وواحد وخمسون وسبعمائة وأربعة وثلاثون ديناراً أردني) للمدعي خلدون "محمد إhsan" عبده عماشة والفوائد القانونية، ويعتزم بنك المال الأردني الطعن في هذا القرار أمام محكمة التمييز خلال المدة القانونية، حيث افاد المستشار القانوني للبنك بأن هناك عدة نقاط قانونية جوهرية من شأنها أن تؤيد الطعن التمييزي المنوي التقدم به. ويعود أصل هذا النزاع الى العام 2007 حيث سبق وان أقيمت عدة دعاوى قضائية ما بين البنك وشركة مجموعة الأفق للتطوير والاستثمار لمالكها نظمي أوجي والمدعي خلدون عماشة وصدر في هذا النزاع عدة قرارات قضائية كانت جميعها لصالح البنك وأيدت جميعها من قبل محكمة التمييز، وقد أكد البنك، وفي جميع الاحوال بأن هذه الدعوى لن تؤثر على قوة ومتانة الوضع المالي له.</p>

Please accept our sincere thanks and appreciation.

Chairman of Board of Directors

User Name: Mervat Kharoub

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: Mervat Kharoub